
 

Notice to investors in the products listed below: 
 
GAM Multi-Emerging Market Index (USD) Certificates (ISIN CH0026585551) 
GAM Multi-Emerging Market Index (EUR) Certificates (ISIN CH0026585668) 

 
UBS Deutschland AG as Issuer, has been informed by the Index Sponsor that the Index Valuation Date 
has been moved from the last Monday of a calendar month to the last Index Business Day of a 
calendar month. Consequently and in order to be consistent with the Underlying calculation and 
valuation, the Index Valuation Date regarding the Certificates with ISIN CH0026585551 and 
ISIN CH0026585668 will be adjusted accordingly. The relevant definition of the Terms and Conditions 
of the Securities shall be amended as follows with immediate effect: 
 
"Index Valuation Date” will be the last Index Business Day of a calendar month.  
  
Frankfurt am Main, 16 March 2016  
UBS AG  
 
 

 
Bekanntmachung an Investoren in den unten aufgeführten Produkten  
 
GAM Multi-Emerging Market Index (USD) Zertifikate (ISIN CH0026585551) 
GAM Multi-Emerging Market Index (EUR) Zertifikate (ISIN CH0026585668) 
 
Die UBS Deutschland AG, als Emittentin, wurde von dem Index Sponsor über die Anpassung des 
Index-Bewertungstags informiert: der Index-Bewertungstag wird von dem letzten Montag eines 
Kalendermonats auf den letzten Index-Geschäftstag eines Kalendermonats verschoben. Daraus 
resultierend und um konsistent mit der Berechnung und Bewertung des Basiswerts zu sein, wird der 
Index-Bewertungstag für die Zertifikate mit der ISIN CH0026585551 and ISIN CH0026585668 
entsprechend angepasst. Die entsprechende Definition in den Wertpapierbedingungen wird 
angepasst und lautet ab sofort wie folgt: 
 
„Index-Bewertungstag“ ist jeweils der letzte Index-Geschäftstag eines Kalendermonats.  
 
Frankfurt am Main, 16. März 2016 
 


